

Friluftsförbundet Västervik		Datum	2025-10-07
Styrelsemöte Protokoll #7 2025		Plats	Järnet (Städet)
		Delges	Alla i Styrelsen via Teams
Deltagare Joachim Axelsson Henrik Frisell Görel Larsson Ariane Van Der Lans Anton Wimmer			

§ 1 mötets öppnande

Mötet öppnas.

§ 2 val av sekreterare och justerare

Anton väljs som sekreterare och Ariane som justerare. Sekreteraren mejlar justerat protokoll till ordföranden.

§ 3 Föregående protokoll

Under föregående möte diskuterades fritidskortet. Vi är nu anmälda till fritidskortet, så barn mellan åldern 8-16 kan delta i våra aktiviteter genom fritidskortet.

Under föregående möte föreslogs återbetalning av familjemedlemskap för barnledarna. De barnledare som ville ha återbetalning har nu fått återbetalningen.

§ 4 Ekonomi

Hittills har programmet Office365 varit gratis för styrelsen och ledarna genom Riks, men nu kommer programmet kosta 35 kronor per person och månad från 260101. Detta gäller inte bara för nya konton utan det är fortsatt prenumeration för alla som idag har programmet som kommer kosta. Varje lokalavdelning får ha ett gratis konto för en utvald person (Joachim valdes väl?) men resterande kommer kosta. Vi har skickat ut ett mejl för att inventera vilka som behöver ha kvar sin Office365-mejl, och vi kommer ta bort prenumerationen för de som inte vill ha kvar den och de som inte har svarat.

Vi har problem med swish. Efter en del vandringar har vandrarna swishat avgiften om 50 kronor, men det har inte syns på friluftsförbundets konton att dessa betalningar har kommit fram.

Ariane ska fortsätta undersöka vad detta beror på. (Svar: Det berodde på att anmälningar på de senaste två vandringarna av misstag har gått via aktivitetshanteraren och swisharna därmed gått till Riks.)

Styrelsen enas om att vandringsledarna ska informera Ariane om hur många personer som deltog i en vandring så att hon vet hur många betalningar hon kan förvänta sig. Namn osv på deltagarna behöver inte skickas ut, det räcker med deras antal. Styrelsen föreslår även att vandringsledaren tar fram en QR-kod som vandrarna får scanna innan de lämnar vandringen. Detta bedöms vara smidigare än att telefonnummer läses upp varje gång. Ariane kollar med banken om QR-koden.

§ 5 Rapport från sektionerna

Barngrupperna Knytte, Mulle och Strövarna är i gång. Viktoria Jakobsson återkommer som hjälpledare i knytte.

Vandringsgrupperna är i gång. En onsdagsvandring har hållits, den var lyckad och två söndagsvandringar.

Alla barnledare ska visa upp ett registerutdrag från belastningsregistret innan jul. Det finns möjlighet att ta ut sådant digitalt numera. De som har möjlighet kan visa upp det under Terranova, resterande får kontakta Görel Larsson eller Ronja Rönqvist för att visa upp det.

Magnus Thelaus ska bli ny vandringsledare. Han ska gå på en utbildning på Omberg den 11-12 oktober.

Kajak har haft en dagstur i början av september men har inga fler planerade turer för säsongen.

§ 6 Ledarträffen 16-17 augusti: Familjedagen 25 oktober

Planeringsgruppen (Joachim, Görel, Henrik och några barnledare) har haft möte.

Affischering inför familjedagen på Terranova har påbörjats. Affischer har satts ut på Ludde, Fågelbärets skola, Arabia, förskolorna på Norra landsbygden och i Gamleby. Henrik ska sätta affisch i Skogshaga och på sitt jobb och Ariane i simhallen. Skriv gärna ut och sätt upp på fler ställen! Information ligger också ute på Facebook.

Görel har införskaffat korv och bröd. Henrik har fixat kokkaffe. Henrik har hittat många bra störrar vid Rinnerosparken som kan användas för att uppföra ett vindskydd eller liknande till Terranova. Han ska ställa frågan till kommunen om det är okej att vi tar ett par av dem.

Vi har för närvarande ingen mulle till Terranova. Ett mejlutskick ska göras för att se om någon kan tänka sig att vara mulle.

Västerviks turistbyrå lade ut en annons men den blev helt fel då texten hade hoppat runt och många onödiga mellanrum hamnat mellan orden. Henrik tar kontakt med dem för att försöka få det åtgärdat.

Familjedagen på Terranova kommer bland annat innefatta stationer hållna av barnledarna, korvgrillning, information om vår förening med mera.

Vi har fått en inbjudan från Anders Hansson om att ställa ut på en familjedag på Tullportens galleria. Där får vi möjlighet att exponera vår förening och förhoppningsvis få fler medlemmar. Dessvärre är det samma dag som Terranova. Kanske kan vi sätta upp en affisch där?

§ 7 Övriga frågor

Torsdagsgruppen har råkat ut för olyckor där vandrare ramlat och skadat sig. De har därför passerat på att gå igenom sina första hjälpen-väskor och noterat att en del är utgången och behöver bytas. Joachim har beställt nya väskor.

Styrelsen bedömer att befintliga väskor med delvis utgången innehåll behöver samlas in så att innehållet kan bytas ut.

Torsdagsgruppen önskar en träff för att gå igenom vanliga skador som man kan råka ut för i skogen. Joachim ska fråga Lars Good, som tidigare hållit en sådan utbildning, om han kan hålla en sådan utbildning.

§ 8 Nästa möte

Kommer hållas tisdag 4 november klockan 18:30 på Järnet

§ 9 mötets avslutas

Mötessekreterare

Ordförande

Justerare

Anton Wimmer

Joachim Axelsson

Ariane Van Der Lans